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Vraag om uitleg van de heer Jan Busselen aan de heer Sven Gatz, collegelid bevoegd voor 

Onderwijs en Scholenbouw 

 

Onderwerp: Het lerarentekort in het Brussels onderwijs 

________________________________________________________________________________ 

 

Geacht collegelid, 

 

Experten en directeurs trekken aan de alarmbel. Dat konden we op 15 december lezen op de Bruzz-

website. «De overheid moet dringend voor oplossingen zorgen om het tekort aan onderwijzend 

personeel aan te pakken. Lukt dat niet? Sluit de school.» getuigt Ann Martin, directeur onderwijs aan 

de Odisee hogeschool. 

 

Leraren die uitvallen of voor een andere baan kiezen. Onderwijzers die voor de klas staan, maar 

zonder te beschikken over het juiste getuigschrift. In heel wat scholen in Brussel blijft het schering 

en inslag.  

 

Maar ook ouders maken zich zorgen. Leerlingen die nog geen Frans of wiskunde hebben gehad. Die 

al maanden vroeger thuiskomen en later vertrekken. Minder problematisch voor de laatste jaren, een 

zestienjarige trekt zijn plan en heeft hopelijk genoeg autonomie om zichzelf ook nog gemotiveerd te 

krijgen om te studeren voor school. Maar twaalfjarige kinderen die te vroeg thuis zitten omdat er geen 

les is, hebben vaak nog niet de discipline om zelf aan de slag te gaan. Ouders kunnen ook niet altijd 

thuisblijven om hun kinderen bij te staan wanneer ze vroeger thuiskomen. 

 

Mijn vragen zijn de volgende: 

 

- Hoe evalueert u het blijvende gebrek van leraren in het middelbaar, het lager en het 

kleuteronderwijs?  

 

- Om hoeveel niet-ingevulde vacatures gaat het? 

 

- Hoe ver staat u met het actieplan dat vorig jaar werd aangekondigd?  

 

- Hoeveel leerkrachten zijn er ondertussen als zijinstromers aan het werk gezet tijdens dit 

schooljaar? 

 

- Is er een toename van jongeren die de lerarenopleiding volgen? Welke evolutie wat betreft 

de uitstroom van student uit deze richting? Zijn er meer afstudeerstudenten die kiezen 

voor het onderwijs? 

 

Dank u voor uw antwoorden, 

 

Jan Busselen 


